

Salvikal

The daily food supplement for dogs and cats. Salvikal is a complementary feed for dogs and cats. It supports their vitality and strong, healthy teeth and bones. Salvikal contains important nutrients: yeast, vitamins, trace elements, calcium and phosphorus, which is necessary for a healthy and vital treatment. Ingredients: minerals, various sugars, yeast, derivatives of vegetable origin. Analysis: crude protein 6,1%, crude fibre 0,32%, crude fat 0,54%, crude ash 52%, moisture 7,9%, calcium 25%, phosphorus 8,3%, sodium 0,78%, potassium 0,011%, magnesium 0,055%. Additives: biotin, pantothenic acid, choline, folic acid, niacin, vit. A, B1, B2, B6, B12, C, D3, E, K3, copper, iodine, manganese, zinc.

Directions for use: For dogs and cats: one full teaspoon (+- 5g) per 10kg of body weight daily.

Ежедневная пищевая добавка для собак и кошек используется для придания животным жизненной силы, укрепления мускулатуры, зубов и костей. Содержит важные питательные вещества: дрожжи, витамины, микроэлементы, кальций и фосфор, которые постоянно необходимы домашним животным для поддержания здоровья и активной жизни. Состав: минеральные вещества, сахар, дрожжи инактивированные, злаки, продукты растительного происхождения. Анализ: протеин 6,1%, клетчатка 0,32%, жиры 0,54%, зола 52%, влага 7,9%. Добавки : кальций 25%, фосфор 8,3%, натрий 0,78%, калий 0,011%, магний 0,055%, биотин, пантотеновая кислота, холин, фолиевая кислота, ниацин, вит. А, вит. В1, вит. В2, вит. В6, вит. В12, вит. С, вит. D3, вит. Е, вит. К3, медь, йод, марганец, цинк.

Указания к применению: Для собак и кошек: ежедневно 1 полную чайную ложку (5 г) на 10 кг веса животного.



Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12626	250 g powder / г. Порошка	- / 6	24 months / 24 мес.	8711231626267	RUS/CZ/UKR